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Zápisnica č. 16/2021 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 25. 10. 2021 v zasadačke Kultúrneho domu 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2.polrok 2021. 
4. Správy nezávislého audítora za rok 2020. 
5. Rozpočtové opatrenie č. 3. 
6. Doplnenie člena Komisie finančnej, obchodu, služieb a cestovného ruchu. 
7. Doplnenie člena DHZO do funkcie veliteľ družstva a Dodatok č. 3 k zriaďovacej listine 

DHZO. 
8. Oznámenie o otvorení prevádzky na území obce. 
9. Zvýšenie bezpečnosti cestnej dopravy v obci. 
10. Odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou. 
11. Žiadosť ZŠ s MŠ T. Vansovej o dofinancovanie prenesených kompetencií (výdavkov 

na prevádzku a mzdy v základnej škole). 
12. Diskusia. 
13. Návrh uznesenia. 
14. Záver. 

 
K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov na zasadnutí OZ. Predložila program rokovania a zároveň 
navrhla doplnenie programu v zmysle § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. Po schválení zmeny programu sa zasadnutie OZ 
riadilo schváleným programom.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Ivana Fiľu za členov návrhovej komisie Elenu Bartkovú a Mateja Fekiača.   
Za overovateľov zápisnice: Martinu Libiakovú a Mateja Žubritovského.   

Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Viera Gibalová 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka požiadala kontrolórku obce, aby podala informáciu o kontrole plnenia 
uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce urobila 
kontrolu plnenia uznesení v zmysle § 18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov z predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené, resp. v plnení. Zápis 
z kontroly plnenia uznesení tvorí prílohu zápisnice.  
Hlavná kontrolórka pozitívne zhodnotila úpravu rozpočtu a spoluprácu so ZŠ. Vyúčtovania 
účelových dotácií boli predložené zo ZŠ, je prehľadné teraz sledovať tok finančných 
prostriedkov, nakoľko sú oddelené. 
Pani starostka poďakovala kontrolórke. Prednostka OcÚ podala správu z konaných 
pracovných porád poslancov zo dňa 23. 8. a 11. 10. Správa tvorí prílohu zápisnice.  
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K bodu 3: Plán kontrolnej činnosti 
Hlavná kontrolórka predložila plán kontrolnej činnosti. Na budúcom zastupiteľstve predloží 
správu za vykonané obdobie.  
 
K bodu 4: Správy nezávislého audítora za rok 2020. 
Pani starostka informovala, že audítorka v správe z preskúmania účtovnej závierky 
konštatuje, že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 
V správe z preskúmania konsolidovanej účtovnej závierky tiež skonštatovala, že obec konala 
v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 
 
K bodu 5: Rozpočtové opatrenie č. 3 
Pani starostka zhrnula rozpočtové opatrenie. Skonštatovala, že bolo vopred doručené 
poslancom emailom. Hlavná kontrolórka vysvetlila, že do ceny na odkúpenie pozemkov pod 
miestnou komunikáciou a chodníkom pre peších na ulici Komenského budú zahrnuté aj 
náklady na obstaranie geometrického plánu a znaleckého posudku. 
 
K bodu 6: Doplnenie člena Komisie finančnej, obchodu, služieb a cestovného ruchu. 
Vzhľadom na odchod do dôchodku pani Svoreňovej z pozície ekonómky, od 1. 9. 2021 
vykonáva túto prácu Zuzana Fekiačová. Dopĺňame ju ako novú členku do komisie a pani 
Svoreňová bude naďalej členkou komisie z radov občanov obce.  
 
K bodu 7: Doplnenie člena DHZO do funkcie veliteľ družstva a Dodatok č. 3 
k zriaďovacej listine DHZO. 
Pani starostka vysvetlila, že členovia družstiev získali spôsobilosť na výkon veliteľa družstva. 
Predmetom dnešného rokovania bude doplnenie a menovanie veliteľa družstva. Spolu má 
DHZO 5 družstiev a 26 členov. Zároveň je potrebné schváliť  aj dodatok č. 3 k Zriaďovacej 
listine zo dňa 01. 04. 2016.  
 
K bodu 8: Oznámenie o otvorení prevádzky na území obce. 
Pani starostka informovala o novootvorenej prevádzke veterinárnej ambulancie MVDr. 
Júliusa Gogolu, na ulici SNP 367/25. Ambulancia bude fungovať na báze objednávkového 
systému bez pevne zriadených prevádzkových hodín. Oznámenie o otvorení prevádzky bude 
vzaté na vedomie na dnešnom rokovaní.  
 
K bodu 9: Zvýšenie bezpečnosti cestnej dopravy v obci. 
Na základe podnetu od občanov o skľudnenie premávky na ulici Školská v okolí ECAV 
kostola obec zvolala stretnutie s OR PZ, ODI, s dopravným inžinierom Ing. Hudecom. Bolo 
nám doporučené osadenie zvislého dopravného značenia P10 „Prednosť protiidúcich 
vozidiel“ na ulici Školská v časti pri Evanjelickom kostole v smere od pošty po križovatku 
s ulicou Komenského a P11 „Prednosť pred protiidúcimi vozidlami“ na ulici Školská v smere 
k pošte od križovatky ulice Komenského. 
Po schválení doplnenia dopravného značenia podáme žiadosť o doplnenie do passportu 
dopravného značenia na  OR PZ Zvolen a obec zakúpi a osadí dopravné značky v daných 
miestach. 
 
K bodu 10: Odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou. 
Na základe žiadosti o predaj pozemkov pod existujúcou miestnou komunikáciou a chodník 
pre peších na ulici Komenského, obec dala vypracovať geometrický plán na odčlenenie 
parcely a následne vypracovať aj znalecký posudok na stanovenie všeobecnej ceny. 
Navrhovaná kúpna cena 10 Eur/m2 je stále nižšia ako cena pozemku, nakoľko cena podľa 
znaleckého posudku je 13,87 Eur/m2. 
Na dnešnom rokovaní budú schvaľované tri uznesenia, pretože ide o parcely od troch 
rôznych vlastníkov a budú vypracované tri kúpne zmluvy.  
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Obec odkúpi pozemky od p. Dupeja a p. Dupejovej o výmere 54 m2, v sume 540 Eur. Od T. 
Baculíka a Mgr. art. ArtD. B. Špánikovej, spolu o výmere 73 m2, v sume 730 Eur a od MUDr. 
M. Ďuriančika o výmere 125 m2, v sume 1 250 Eur. 
 
K bodu 11: Žiadosť ZŠ s MŠ T. Vansovej o dofinancovanie prenesených kompetencií 
(výdavkov na prevádzku a mzdy v základnej škole). 
Pani starostka prítomných informovala o dnešnej predloženej žiadosti od pani riaditeľky. 
Podľa prepočtov bude potrebné poskytnúť dotáciu vo výške 28 739  Eur na  dofinancovanie 
prenesených kompetencií v základnej škole (t.j. mzdy a prevádzka základnej školy) a 
dofinancovanie miezd a prevádzky v materskej škole, školskej jedálne a ŠKD podľa potreby 
s podmienkou predloženia prepočtu potrebného navýšenia výdavkov.   
Zároveň v rámci tohto uznesenia bolo doplnené navýšenie ceny altánku pre materskú školu 
o sumu vo výške 1 613 €. Rozpočtová zmena bude predmetom najbližšieho rozpočtového 
opatrenia. Altánok, ktorý bude vybudovaný v areáli materskej školy podľa cenovej ponuky 
bude zhotovený vo výške 6 613 Eur. Obec počítala so sumou 5 000 Eur. Avšak nakoľko 
ceny za materiály neustále rastú a menia sa, cena za zhotovenie je 6 613 Eur. 
 
K bodu 12: Diskusia. 
Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby sa zapojili do diskusie.  Z radov poslancov 
nemal nikto príspevok do diskusie. 
 
Z radov občanov sa do diskusie sa zapojil Ing. Čemsák  k dopravným značkám. Odporučil by 
obmedzenie rýchlosti 30 km/h na ulici Školská pri evanjelickom kostole. Má vedomosť, že 
Brusel schválil vo všetkých obciach a mestách obmedzenie rýchlosti na 30 km/hod. Vyjadril 
sa, že zatiaľ nevie číslo vyhlášky. Zároveň sa vyjadril, že ešte má pripomienku k doprave, 
keď sa vychádza z ulice Sládkovičova na  ul. T. Vansovú. Autá stoja pred farou  
a v ľavotočivej zákrute auto zbadáte veľmi neskoro. Navrhuje pred farou zákaz parkovania. 
Dodal, že z vyhlášky vyplýva zákaz parkovať 5 m od križovatky, ale nikto to nerešpektuje. 
Alebo dať nakresliť hranicu križovatky (Vyhláška 9/2009).  
Pani starostka vysvetľuje, že dopravné značenie na ceste II. triedy rieši Slovenská správa 
ciest ako správca. Dodala však, že môžeme osloviť listom SSC o osadenie značky zákaz 
státia a zastavenia. Podľa vyjadrenia správcu cesty môžeme potom konať ďalej. 
 
Ing. Čemsák ešte dodal, že v poslednom období dosť často kolíše elektrický prúd 
a dochádza k výpadkom. Nakoľko majú osadený nový výťah v bytovke, je toto prerušovanie 
prúdu  nebezpečné. Aj minulý týždeň došlo k výpadku elektriky a vo výťahu ostala osoba 
takmer hodinu.  
Pani starostka odpovedala, že nemáme podnety od občanov na výpadky elektrickej energie. 
V prípade, že by sme mali osloviť SSE  a požiadať o zjednanie nápravy, potrebovali by sme 
konkrétnejšie údaje o výpadkoch v obci, čo zatiaľ nemáme. 
 
Keďže už nemal nikto príspevok do diskusie, pani starostka diskusiu ukončila. 
 
K bodu 13: Návrh uznesení. 
Predseda návrhovej komisie predložil na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných  9. 
 
-uznesenie č. 264 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 265 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 266 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 267 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 268 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 269 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 270 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 271 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
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-uznesenie č. 272 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 273 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 274 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 275 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 276 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 277 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 278 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 279 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 280 – prijaté, za hlasovalo 9 poslancov proti  0,       zdržal sa 0. 
 
K bodu 14: Záver. 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila rokovanie 
Obecného zastupiteľstva.  
 
 
Zapísala: Viera Gibalová 
 
 
 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
 

Ing. Ján Šulek 
zástupca starostky 

      
 
 
 
         Martina Libiaková       Matej Žubritovský      
               overovateľ                         overovateľ 


